
Zápis č. 10/4/2023 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
20. apríla 2023 o 10:00 h. 

 

Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Ján Balaščák, Tomáš Caban, Marta 

Gajdošíková, Igor Gallo, Jozef Chudík, Jarmila Mikušová  
Neprítomný: Ján Uličiansky 
Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Peter Földváry – zastupoval - riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Anna Sámelová – riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky 
Ľuboš Černák – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Attila Lovász – riaditeľ národnostného vysielania RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 7 členov rady a rada je schopná uznášať sa.  
Z rokovania sa ospravedlnil J. Uličiansky.  
Informoval, že rada funguje momentálne v 8 člennom zložení, keďže nebol zvolený člen rady 
za oblasť ekonómie. 
Skonštatoval, že k návrhu programu neprišla od členov Rady RTVS žiadna pripomienka.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 109/2023: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
3. Návrh Dodatku  č. 1B   na rok 2023, k  Dodatku č. 1 MK – 181/2022/M v znení 

Dodatku č. 1A MK na rok 2023, k  Zmluve č. MK – 180/2022/M o zabezpečení služieb 
verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2023 – 
2027 (spravodajkyňa J. Mikušová) 

4. Stanovisko Rady RTVS k výsledku hospodárenia RTVS v roku 2022 s osobitnou 
pozornosťou venovanou hospodáreniu RTVS s finančnými prostriedkami 
poskytnutými na základe zmluvy so štátom (spravodajkyňa J. Mikušová) 

5. Vyhodnotenie vysielania televíznych a rozhlasových programových služieb RTVS 
Radou RTVS za rok 2022 (spravodajcovia členovia rady za oblasť televízneho 
a rozhlasového vysielania) 

6. Informácia o aktuálnom stave v súvislosti so zmenou financovania RTVS – 
vyhodnotenie medzirezortného pripomienkového konania (spravodajca DK) 

7. Aktualizovaná informácia o plnení uznesenia Rady RTVS č. 182/2022 – analýza 
príčin výpadku vysielania 19.9.2022 (spravodajca I. Gallo) 

8. Aktualizovaná Komplexná informácia o realizácii projektu Kreatívnych centier za rok 
2022 a harmonogram ďalšej realizácie projektu na rok 2023 (spravodajca J. Chudík) 

9. Informácia o sledovanosti a počúvanosti programových služieb RTVS v roku 2022 
(spravodajcovia J. Chudík a I. Gallo) 

10. Vyhodnotenie veľkonočného vysielania RTVS (spravodajcovia: M. Gajdošíková a J. 
Uličiansky) 

11. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s MS v ľadovom hokeji (spravodajca I. Gallo) 
12. Sťažnosti a podnety 
13. Rôzne 

 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Nikto neprejavil záujem o vystúpenie v tomto bode. 
 
3. Návrh Dodatku  č. 1B   na rok 2023, k  Dodatku č. 1 MK – 181/2022/M v znení 

Dodatku č. 1A MK na rok 2023, k  Zmluve č. MK – 180/2022/M o zabezpečení 
služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na 
roky 2023 – 2027 (spravodajkyňa J. Mikušová) 

I. Gallo uviedol, že materiál je predložený v náväznosti na realizáciu programového záväzku 
špecifikovaného v Zmluve so štátom na roky 2023 – 2027, ide o navýšenie finančných 
prostriedkov zo strany štátu v programovom type „Zábavný program“. Zároveň sa týmto 
Dodatkom navyšujú Ministerstvom financií SR finančné prostriedky určené na realizáciu 
investičných účelových projektov pre rok 2023.   
J. Mikušová ako spravodajkyňa uviedla, že sú tam aj 3 mil. € ako investičné prostriedky a je 
v materiáli aj rozpis, na čo to bude použité. Materiál prerokovali na DK a odporúčajú zobrať 
na vedomie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 110/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS v znení 
neskorších predpisov prerokovala a berie na vedomie návrh Dodatku č. 1B na rok 2023, 
ktorým sa mení Dodatok č. 1 MK – 181/2022/M na rok 2023, v znení Dodatku č. 1A MK-
43/2023/M na rok 2023 k Zmluve č. MK – 180/2022/M o zabezpečení služieb verejnosti v 
oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2023-2027. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

4. Stanovisko Rady RTVS k výsledku hospodárenia RTVS v roku 2022 s osobitnou 
pozornosťou venovanou hospodáreniu RTVS s finančnými prostriedkami 
poskytnutými na základe zmluvy so štátom (spravodajkyňa J. Mikušová) 

I. Gallo informoval, že v zmysle § 19 ods. 13 zákona č. 532/2010 o RTVS musí Výročná 
správa o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska obsahovať aj stanovisko rady k výsledku 
hospodárenia Rozhlasu a televízie Slovenska s osobitnou pozornosťou venovanou 
hospodáreniu Rozhlasu a televízie Slovenska s finančnými prostriedkami poskytnutými na 
základe zmluvy so štátom. Návrh stanoviska vypracovala Dozorná komisia, členovia Rady 
RTVS ho dostali mailom k dispozícii skôr a neprišli k nemu žiadne pripomienky.  
J. Mikušová odprezentovala predložené stanovisko, ktoré je ako príloha súčasťou tohto 
zápisu.  
J. Chudík uviedol, že by mohlo byť niekde uvedené, aké vysoké percento z celého rozpočtu 
sú náklady na Towercom a bolo by podľa neho dobré niekde reflektovať verejnosti túto tému. 
I. Gallo si myslí, že toto je parketa vedenia RTVS a nemala by to komunikovať rada. 
J. Mikušová uviedla, že tie náklady oscilujú okolo 17% z celkových nákladov, ale súhlasí s I. 
Gallom, že je to parketa vedenia a táto informácia bude uvedená aj vo Výročnej správe 
RTVS. 
I. Gallo prerušil rokovanie k tomuto bodu s tým, že cez prestávku sa naformuluje uznesenie. 
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5. Vyhodnotenie vysielania televíznych a rozhlasových programových služieb 
RTVS Radou RTVS za rok 2022 (spravodajcovia členovia rady za oblasť 
televízneho a rozhlasového vysielania) 

I. Gallo uviedol, že v zmysle § 19 ods. 13 zákona č. 532/2010 o RTVS musí Výročná správa 
o činnosti Rozhlasu a televízie Slovenska ďalej obsahovať aj vyhodnotenie vysielania jej 
televíznych a rozhlasových programových služieb radou. Materiál vypracovali členovia Rady 
RTVS zvolení za oblasť rozhlasového a televízneho vysielania. Od začiatku tohto roka rada 
postupne prerokovávala jednotlivé časti tohto vyhodnotenia, čiže myslí si, že sa na 
predchádzajúcich rokovaniach tomu venovala veľmi podrobne. Všetci členovia Rady RTVS 
dostali finálny návrh k dispozícii v dostatočnom predstihu pred rokovaním rady a neprišli 
k nemu žiadne pripomienky. 
J. Balaščák prečítal záver rozhlasovej časti vyhodnotenia: 
„Rozhlasové programové služby v roku 2022 naplnili svoje úlohy podľa zákona. Kvalitu 
a význam dokumentov mapujúcich ich výkon za predchádzajúci rok by určite pomohlo aspoň 
stručné zhodnotenie silných a slabých stránok – teda toho, čo sa podarilo dosiahnuť a na čo 
sily prípadne peniaze už nestačili. Užitočné by bolo tiež naznačiť konkrétne ambície pre 
nasledujúce obdobie – teda aké ciele si konkrétna rozhlasová programová služba kladie. 
Napríklad zvýšiť počúvanosť, rozšíriť vekovú štruktúru o mladšieho poslucháča, rozšíriť 
programy so zacielením na detského poslucháča a podobne. 
Je jednoznačné, že vysielanie Slovenského rozhlasu RTVS v roku 2022 z pohľadu zákonom 
stanoveného podielu programov vo verejnom záujme splnila všetky ukazovatele. 

VYHODNOTENIE PLNENIA ZÁKONNÝCH POVINNOSTÍ VO VYSIELANÍ RTVS 
Zákon č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii Slovenska v znení neskorších predpisov: 

Rada RTVS na základe predložených informácií a štatistík o odvysielanom programe 
konštatuje, že Rozhlas a televízia Slovenska plnil v roku 2022 svojím vysielaním piatich 
televíznych programových služieb a deviatich rozhlasových programových služieb 
ustanovenia § 3 zákona č. 532/2010 Z. z. o poslaní RTVS, ako aj ustanovenia § 5 ods. 1 
zákona č. 532/2010 Z. z. o hlavnej činnosti RTVS.“ 
I. Gallo v diskusii uviedol, že aj v novej legislatíve by malo byť uvedené, že ak RTVS dostane 
finančné prostriedky aspoň na úrovni tohto roku, tak by mali ostať zachované aspoň 4 
televízne programové služby. 
J. Chudík si myslí, že by rada v nejakom bode mala dať stanovisko k financovaniu a mala by 
trvať na najvyššom možnom percente, tak ako to bolo navrhnuté pôvodne.  
J. Balaščák si rovnako myslí, že je dobrou cestou zadefinovať pri financovaní aj počet 
okruhov.  
M. Antol skonštatoval, že predložené vyhodnotenie mu poskytuje dostatočný prehľad 
o fungovaní programových služieb v minulom roku. Zaujímavé je pre neho hovoriť pri Dvojke, 
resp. Trojke aj o regionálnom vysielaní. 
M. Gajdošíková uviedla, že pri regionálnom vysielaní treba vytvoriť aj ďalšie vysielanie pre 
Bratislavu, resp. západné Slovensko. 
I. Gallo prerušil rokovanie k tomuto bodu s tým, že cez prestávku sa naformuluje uznesenie. 
 
I. Gallo po prestávke navrhol návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
K bodu č. 4: 
Uznesenie č. 111/2023: 

Rada RTVS: 
1. v zmysle § 19 ods. 13 písm. c) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schvaľuje 

Stanovisko k výsledkom hospodárenia RTVS v roku 2022 s osobitnou pozornosťou 
venovanou hospodáreniu RTVS s finančnými prostriedkami poskytnutými na základe 
zmluvy so štátom v predloženom znení, 

2. konštatuje, že hospodárenie RTVS v roku 2022 bolo negatívne ovplyvnené 
nesystémovým financovaním zo strany štátu a absenciou kompenzácie dopadov 
zákona o mediálnych službách. 

 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Mikušová / 
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Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
K bodu č. 5: 
Uznesenie č. 112/2023: 
Rada RTVS: 
1. v zmysle § 19 ods. 13 písm. b) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schvaľuje 

Vyhodnotenie vysielania televíznych a rozhlasových programových služieb Rozhlasu 
a televízie Slovenska Radou RTVS za rok 2022 v predloženom znení, 

2. na základe predložených informácií a štatistík o odvysielanom programe konštatuje, že 
Rozhlas a televízia Slovenska plnil v roku 2022 svojím vysielaním piatich televíznych 
programových služieb a deviatich rozhlasových programových služieb ustanovenia § 3 
zákona č. 532/2010 Z. z. o poslaní RTVS, ako aj ustanovenia § 5 ods. 1 zákona 
č. 532/2010 Z. z. o hlavnej činnosti RTVS. 

 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo navrhol, aby sa teraz prerokoval bod  č. 11. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
 
11. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s MS v ľadovom hokeji (spravodajca I. 

Gallo) 
I. Gallo dal na návrh manažmentu hlasovať o tom, aby sa o tomto bode rokovalo 
v neverejnom režime, keďže odznejú informácie, ktoré by mohli RTVS znevýhodniť 
v konkurenčnom prostredí.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 113/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vysielaní RTVS v súvislosti s MS 
v ľadovom hokeji. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Vyhodnotenie veľkonočného vysielania RTVS (spravodajcovia: M. Gajdošíková 

a J. Uličiansky) 
V. Štofaník odprezentoval predložený materiál za televízne vysielanie.  
Ľ. Černák odprezentoval vyhodnotenie rozhlasového vysielania.  
M. Gajdošíková ako spravodajkyňa k televíznej časti prečítala stanovisko: 
„Sviatočnej vysielacej štruktúre počas obdobia Veľkej noci venovali  všetky programové 
televízne služby náležitú pozornosť. Duchovné posolstvo sprostredkovali  na Jednotke 
súbežne s :24 predovšetkým  náboženské prenosy  z Vatikánu , z tradičného požehnania 
pápeža Urbi et Orbi, ale aj domáci prenos evanjelických  Služieb božích z Bratislavy.  Dvojka 
preniesla tradične naživo atmosféru   Krížovej cesty z rímskeho Kolosea, duchovné 
a umenovedné dokumenty  z vlastnej aj zahraničnej produkcie. Duchovný obsah obohatila  
televízna premiéra koprodukčného filmu RTVS Krištof. 
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Zvykoslovie a televízna archívna klasika dominovali na Dvojke, na Jednotke popri 
akvizičných náboženských filmoch  počas sviatočných popoludní a podvečerov  najmä 
divákmi očakávaná filmová romantika s  francúzskymi filmami. Večery od soboty do 
pondelka patrili obľúbeným zábavným programom - ( Milujem Slovensko, Záhady tela, 
Neskoro večer, Hit roka). Dostatočne silno promovaný a očakávaný bol veľkonočný špeciál  
zábavnej súťažnej  šou Pečie celé Slovensko. V konkurencii rozbehnutej sezónnej Let´s 
Dance na komerčnej Markíze síce obstál so cťou, ale možno by mal väčší divácky zásah  
„vianočný špeciál“ bezprostredne po skončení jesennej šou, ktorá bola v tom čase lídrom na 
TV-trhu. Na druhej strane urobil slušné „promo“ novej sérii.  
Bohatú veľkonočnú nádielku premiérových dokumentov priniesla Dvojka. Tradične si 
dramaturgia „šetrí“  na sviatky uvedenie  časozberných prírodopisných dokumentov - do 
budúcej trilógie Divoká Poľana pribudol 2.diel - „V medveďom vulkáne“. Spomedzi 8 premiér 
zaujali aj 2 nové časti voľnej série Hľadanie stratených svetov - je skvelé, že po Pavlovi 
Dvořákovi pokračuje v rozprávaní  historických príbehov jeho manželka Daniela. 
Dokumentárne premiéry obohatili aj vysielanie k Medzinárodnému dňu Rómov - 8.4. , ktorý 
tentoraz vyšiel na Bielu sobotu. Osobitne cenný bol dokument O BARIPEN - Hrdosť o prvej 
rómskej spisovateľke Elene Lackovej. Živelnosť rómskej hudby v spojení so súčasným  
filmom priniesol dokument Hudba od Kokavy. Dvojka vo veľkonočnom programe  uviedla 
rôzne hudobné žánre -  2 premiérové koncerty - José Cura a jeho hostia ,  Mosty Gesharim - 
Lenka Dusilová,  aj  premiérové hudobné dokumenty Adele: Nová kapitola a Justin Bieber: 
Moje nové ja . 
Vo vysielaní pre deti sa Jednotka s Dvojkou vhodne striedali - ranný, obedňajší a podvečerný 
blok  s veľkonočným obsahom na Dvojke dopĺňali slovenské aj akvizičné rozprávky a detské 
kreatívne publicistické programy  na Jednotke.  
Divácky príťažlivé boli už tradične aj veľkonočné špeciály obľúbených publicistických relácií - 
najmä Farmárska  revue, Halali, Kapura, Televíkend. 
Tematicky zamerané vysielanie Jednotky a Dvojky doplnili aj spravodajsko-publicistické 
relácie na :24. 
             Sviatočná štruktúra  spravodajského okruhu dopriala divákom oddych od politických 
diskusií (Sobotné dialógy, O 5 minút 12) a naopak - ponúkla  počas 4 sviatočných dní vopred 
pripravené 4 tematicky zamerané Interwiew  s evanjelickým aj katolíckym biskupom 
o význame jednotlivých sviatočných dní. Do vysielania zaradila aj redakčný výber aktuálnych 
rozhovorov o Veľkej noci.  Popri spravodajstve z domova i zo sveta odvysielala premiérové 
vydania  relácie Týždeň vo svete, Kultúra SK a Archív :24. 
Na programovom okruhu Šport pútali pozornosť divákov hokejové zápasy Play off Tipos 
Extraligy a legendárne cyklistické preteky Paríž-Roubaix s účasťou Petra Sagana. 
Záverom možno skonštatovať, že RTVS počas Veľkonočných sviatkov odvysielala  pestrý 
program, ktorý ponúkol divákom, prostredníctvom všetkých programových okruhov, dostatok 
alternatív na výber. Priniesla  aj rozšírenie poznania o histórii, prírode, kultúrnom dedičstve , 
inteligentnú zábavu a oddych v zmysle napĺňania verejnoprávneho poslania.“ 
I. Gallo rovnako nepovažuje nasadenie veľkonočného špeciálu Pečie celé Slovensko 
v nedeľu za najšťastnejšie. Rovnako za nešťastné považuje rozhodnutie bývalého 
manažmentu, že sa neurobil silvestrovský špeciál, ale veľkonočný. Mohol sa však podľa 
neho zvoliť iný deň, pretože z pohľadu sledovanosti to vníma dosť negatívne. Celkovo 
poznamenal, že sledovanosť podľa neho ide od 10tich k 5tim. Rovnako sa mu zdá málo, že 
:24 počas celej Veľkej noci odvysielala naživo len prenos z Vatikánu. Celkový obsah 
nekritizuje, ale vzhľadom na to, že je to spravodajská služba, tak mohlo byť viac vysielania 
naživo.  
V. Štofaník uviedol, že rozhodnutie o nasadení Pečie celé Slovensko v nedeľu nebolo 
rozhodnutie jedného človeka. Zvažovali nasadenie vo viacerých dňoch a nakoniec sa 
rozhodli pre nedeľu a celkovo to sledovalo 460 tis. divákov. 
M. Antol uviedol, že príprava v rozhlasovej časti bola mimoriadne pestrá a niekde by sa zišla 
aj kamera pri tom. Spýtal sa na národnostné vysielanie. 
A. Lovász uviedol, že on dával časť iba za Rádio Patria. Národnostné vysielanie zistí.  
I. Gallo sa spýtal, či naozaj nie sú peniaze na to, aby sa spravilo v národnostnom vysielaní 
nejaké vysielanie. 
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A. Lovász vysvetlil, že národnostné vysielanie v televíznej časti má počas sviatočných 
štruktúr už roky pauzu. Plánuje to zmeniť od budúceho roku.  
Členovia rady sa dohodli, že bude do materiálu doplnené národnostné vysielanie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 114/2023: 
Rada RTVS prerokovala a s pripomienkami berie na vedomie Vyhodnotenie veľkonočného 
vysielania RTVS. 
 
Za: 7 / M. Antol, J. Balaščák, T. Caban, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík,  

J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Členovia rady sa dohodli, že body č. 6, 8 a 9 budú preložené na nasledujúce rokovanie rady. 
 
7. Aktualizovaná informácia o plnení uznesenia Rady RTVS č. 182/2022 – analýza 

príčin výpadku vysielania 19.9.2022 (spravodajca I. Gallo) 
Členovia Rady RTVS odhlasovali prerokovanie tohto bodu v neverejnom režime.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie: 
Uznesenie č. 115/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Aktualizovanú informáciu o plnení uznesenia 
Rady RTVS č. 182/2022 – analýza príčin výpadku vysielania 19.9.2022. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
12. Podnety a sťažnosti 
Tajomník rady a I. Gallo informovali o všetkých došlých podnetoch a členovia rady sa dohodli 
na spôsobe ich vybavenia.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 116/2023: 
Rada RTVS prerokovala predložené podnety a sťažnosti a berie na vedomie spôsob ich 
vybavenia. 
 
Za: 6 / M. Antol, J. Balaščák, M. Gajdošíková, I. Gallo, J. Chudík, J. Mikušová / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomní: 2 / T. Caban, J. Uličiansky / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
13. Rôzne 
J. Balaščák požiadal o vysvetlenie zmeny v Košickom regionálnom štúdiu, či to súvisí aj 
s nejakým novým programovaním štúdia a či bude zmena aj v Banskej Bystrici. 
Ľ. Machaj uviedol, že sa s J. Puchalom dohodol na tom, že bude presunutý na pozíciu 
dramaturga. Novým riaditeľom sa stal J. Kerner. Krátko ho predstavil. Nepočíta so zmenou 
v Banskej Bystrici. 
M. Gajdošíková uviedla, že ju táto zmena prekvapila, pretože J. Puchala zohral významnú 
úlohu pri budovaní regionálneho štúdia.  
Ľ. Machaj uviedol, že kontinuita bude zachovaná a sám J. Puchala sa chcel radšej 
pohybovať v tvorivom prostredí ako v manažérskom. Bolo to odkomunikované so všetkými 
manažérmi v Košiciach. 
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I. Gallo uviedol, že je to kompetencia GR RTVS.  
M. Antol to tiež považuje za prekvapujúce rozhodnutie. Pripomenul, že kedysi sa takéto 
pozície obsadzovali výberovým konaním. Ďalej sa spýtal k zmluve so štátom, či sa podarilo 
dočerpať prostriedky, ktoré mali termín dočerpania 30.3.2023. 
Ľ. Machaj odpovedal, že všetko je vyčerpané a išlo vyhodnotenie tohto aj na MK SR. 
I. Gallo ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 26.4.2023. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
J. Mikušová 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.org. 
 

http://www.rtvs.org/

